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PROTOKÓŁ NR LVIII/22  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 25 listopada 2022 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała     - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pani Justyna Kałuziak   - Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

  Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m 

2. Pani Anna Freus   - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu  

3. Pani Beata Korczewska   - Dyrektor PCPR w Wieluniu 

4. Pan Karol Tomczyk    - Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

        Pożytku Publicznego w Wieluniu  

5. Pan Zenon Kołodziej    - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w/m     

6. Pan Bartłomiej Panek   - Kierownik PZD w Wieluniu  

7. Pan Maciej Bryś    - Naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu  

        i Dróg w/m 

8. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LVIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LVII posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-leczniczego/ 

Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej  

i urządzeń telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego wg algorytmu  

w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

8. Informacja o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji 

zimowej w sezonie 2022/2023. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

10. Informacja o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Powiat Wieluński porozumienia w sprawie przystąpienia 

do opracowania i wdrożenia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi 

wieluńskiej. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 
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14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023. 

16. Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu na rok 2023.  

17. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie LVIII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LVIII posiedzenie komisji. Powitała wszystkich obecnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. Poinformowała, że na 9 członków 

komisji obecnych jest 8 (nieobecny radny Andrzej Stępień).  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem  

o posiedzeniu komisji. Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt się nie zgłosił. Wobec powyższego poddała pod głosowanie porządek  

LVIII posiedzenia komisji. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Andrzej Stępień). 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LVII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został radnym udostępniony. 

Zapytała czy są uwagi do treści protokołu z LVII posiedzenia. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LVII posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Andrzej Stępień).  

Od punktu 5 w posiedzeniu komisji uczestniczy radny Andrzej Stępień. 

Komisja obraduje w 9-osobowym składzie.   

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części dachu budynku biurowo-

leczniczego/Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na lokalizację stacji 

bazowej i urządzeń telekomunikacyjnych cyfrowej telefonii komórkowej sieci 

Play. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Justynę Kałuziak. Podała, że projekt uchwały w ww. sprawie zostały zamieszczony 

na dysku. Zapytała czy są pytania.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał czy 

tego typu nadajnik nie zakłóci pracy urządzeń medycznych w szpitalu.  

Pani Justyna Kałuziak – Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m poinformowała, że przedmiotowa 

sprawa dwukrotnie stawała na Zarządzie Powiatu, ponieważ Pani Dyrektor 

negocjowała stawkę za wydzierżawienie powierzchni dachu, ale o urządzeniach 

medycznych nie było mowy. Podała, że wątpliwości dotyczyły systemu ratownictwa 

medycznego, samolotów. Wskazała, że były badania odnośnie przestrzeni 
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powietrznej i zakłócania sygnału pod tym kątem. Przypomniała, że na dachu szpitala 

znajduje się już od bardzo dawna maszt sieci T-Mobile, który jest jeszcze wyższy. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

tamten maszt nie powoduje zakłóceń, także nie ma jakiegoś wielkiego problemu  

z urządzeniami ratownictwa medycznego.  

Pani Justyna Kałuziak – Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w/m wskazała, że do materiałów 

została dołączona opinia Lotniczego Pogotowia Ratunkowego, z której wynika, że 

stacja nie będzie stanowiła przeszkód utrudniających wykonywanie operacji 

lotniczych na lądowisku. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dodał, że opinia dotyczy 

wysokości masztu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Annę Freus Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji przekazał 

czego dotyczy dyskusja.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że oddanie 

nieruchomości w dzierżawę na okres powyżej 3 lat wymaga zgody Rada Powiatu, 

potem jeszcze jest umowa, która będzie zabezpieczała te kwestie m.in. poprzez 

zobowiązanie podmiotu do usunięcia instalacji w sytuacji gdyby powodowała ona 

jakiekolwiek szkody dla działalności szpitala. Dodała, że dzisiaj jest pewność, że 

instalacja nie zagraża, ale nie wiadomo co się będzie działo w przyszłości. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

temacie ktoś chciałby zabrać jeszcze głos. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji korzystając  

z obecności Pani Dyrektor poruszył kwestię proponowanych od przyszłego roku 

zmian dotyczących ratownictwa medycznego, a właściwie posiadanych zespołów 

ratownictwa medycznego przy szpitalu w Wieluniu, o których szpital jest mało 

informowany. Powiedział, że troszkę boją się tego czy Wojewódzka Stacja 

Ratownictwa Medycznego nie robi im kreciej roboty i po cichu nie próbuje ich przejąć, 

ale na razie w tym temacie jest cisza, a największą awanturą w tej chwili jest ich 

sprawa wewnętrzna, dlatego że tam są wielkie konflikty. Podkreślił, że należy tę 

sprawę pilotować na wszelkie sposoby, nie tylko z poziomu dyrekcji szpitala. 

Powiedział, że chciałby aby Zarząd Powiatu też sprawę monitował czy ewentualnie 
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przyglądał się żeby nie zabrano nam ratownictwa medycznego. Powiedział, że 

chciałby też aby wesprzeć w działaniach Panią Dyrektor, żeby w powiecie wieluńskim 

nie zniknął zespół ratownictwa medycznego typu ”S”, czyli zespół specjalistyczny  

z lekarzem. Podał, że z pozyskanych informacji wynika, że są takie zakusy żeby 

ratownictwo medyczne typu ”S” było przy szpitalu w Pajęcznie. Natomiast według 

planów jeden taki zespół miałby być na dziesięć zespołów podstawowych, czyli 

gdyby pojawił się w Pajęcznie, to na pewno taką karetkę straciłby Wieluń. 

Oświadczył, że chciałby aby radni nawet przegłosowaną deklaracją wsparli działania  

Pani Dyrektor, czy też zobligowali Zarząd Powiatu do podjęcia kroków żeby takiego 

zespołu nie utracić.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poparła słowa radnego, ale 

powiedziała, że oficjalnie szpital nie ma żadnych informacji w tym względzie, nie było 

w tym okresie żadnych prób przejęcia karetek ratownictwa przez WSRM.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wycofał się  

z propozycji podejmowania oficjalnych działań na ten moment, ale poprosił  

o trzymanie ręki na pulsie, o śledzenie sytuacji żeby czegoś nie przeoczyć.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy do 

projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu przy  

8 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

części dachu budynku biurowo-leczniczego/Pawilon/SP ZOZ w Wieluniu  

z przeznaczeniem na lokalizację stacji bazowej i urządzeń telekomunikacyjnych 

cyfrowej telefonii komórkowej sieci Play.  

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu wieluńskiego  

wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych. 
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Beatę Korczewską Dyrektora PCPR w Wieluniu. Zapytała czy do przedłożonego 

projektu uchwały są pytania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy w związku ze 

wzrostem stawki pobytu uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej o 7,5%, powiat 

też musi dołożyć.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że powiat musi dołożyć 10%. Podała, że zgodnie z wprowadzonym rozporządzeniem 

do 2025 r., co roku o 150 zł będzie wzrastać koszt jednego uczestnika.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie przy 9 głosach „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na teren powiatu 

wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie  

z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych. 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Pana 

Karola Tomczyka i Pana Zenona Kołodzieja. Zapytała czy do przedłożonego 

programu współpracy są pytania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę, że nie wzrosła 

kwota bazowa na podstawie, której wyliczana jest pomoc na prowadzenie punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Wskazał, że jest ona nadal na poziomie 5.500 zł. 

Zapytał czy z uwagi na to, że wzrosły wszystkie koszty, nie ma niebezpieczeństwa, 

że ktoś nie przystąpi do konkursu na nieodpłatną pomoc prawną. 
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Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m wskazał, że nie jest to uzależnione od powiatu. Powiedział, że to jest 

pytanie, na które nie udzieli w tej chwili odpowiedzi. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy w tamtym roku do 

tego konkursu zgłosiła się więcej niż jedna organizacja.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m podał, że konkurs ten prowadził Oddział Zdrowia i Spraw 

Społecznych, dlatego nie może udzielić precyzyjnej odpowiedzi. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

Panu Karolowi Tomczykowi.  

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu podziękował za zaproszenie na posiedzenie 

komisji. Wskazał, że Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała program współpracy. Powiedział, że dobry program to podstawa,  

i Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego bardzo cieszy, że oprócz tego 

dobrego programu, który został wypracowany wspólnie, bo w poprzednich latach ze 

strony Rady było dużo uwag, jeszcze idą fundusze na jego realizację, co się nie 

często spotyka. Powiedział, że w tym roku radni mogli obserwować wzmożoną 

aktywność organizacji pozarządowych, które korzystały ze środków, które powiat 

zaoferował w konkursach. Wyraził nadzieję, że Rada Powiatu przyjmie program  

i w przyszłym roku stowarzyszenia również będą mogły brać udział w konkursach. 

Podziękował Staroście, Wicestaroście, wszystkim pracownikom, a szczególnie 

Naczelnikowi Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji i jego pracownikom, za 

wszystko co w tym roku dla organizacji pozarządowych zrobili. Powiedział, że dużo 

się dzieje, i im lepsza jest współpraca, tym więcej działań, które przynoszą korzyści. 

Podkreślił, że organizacje zawsze są pierwsze do działania, nie pytają o fundusze, 

nie pytają o koszty. Podał przykład pomocy uchodźcom.  

Zwrócił się do radnych z prośbą, aby zachęcali organizacje działające w ich lokalnych 

środowiskach do współpracy ze Starostwem Powiatowym i z Powiatową Radą 

Działalności Pożytku Publicznego, żeby jak najwięcej organizacji było w kontakcie 

czy to ze Starostwem czy z Powiatową Radą Działalności Pożytku Publicznego.  

Powiedział, że niektóre organizacje dopiero z mediów dowiadują się o tym, że dane 

wydarzenie, np. spotkanie integracyjne było organizowane. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jest zaskoczony 

takimi słowami, bo pewnie radni uczestniczyliby w takich wydarzeniach i by je  

rozpropagowali, gdyby sami wiedzieli o różnych przedsięwzięciach podejmowanych 

przez Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego. Skoro radni są proszeni  

o pomoc w kolportowaniu informacji, to powinni mieć tę informację. 

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu odpowiedział, że Powiatowa Rada Działalności 

Pożytku Publicznego w różny sposób komunikuje się ze społeczeństwem. Wskazał, 

że podstawowym kanałem dystrybucji informacji przez Powiatową Radę jest 

Facebook. Informacje często też publikowane są na stronie internetowej powiatu 

wieluńskiego. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji oświadczył, że ta forma informacji 

jest niewystarczająca i należy się zastanowić co zrobić, aby ta informacja docierała 

przynajmniej do radnych. 

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu powiedział, że postarają się, aby taka informacja 

dodarła do wszystkich. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że to nie może być 

informacja wybiórcza, to musi być informacja ogólnie dostępna, szczególnie 

adresowana np. do radnych. Jeżeli zwraca się do radnych o pomoc, to radni sami 

muszą wiedzieć o takich działaniach, a niestety takich informacji nie było. 

 Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu powiedział, że Powiatowa Rada Działalności 

Pożytku Publicznego istnieje od iluś lat, a w tej kadencji jest bardziej aktywna niż  

w poprzednich latach.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zgodził się  

z przedmówcami. Powiedział, że sądzi, że wszyscy radni są przychylni działalności 

Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, ale to radni w mniejszym lub 

większym stopniu decydują o tym, żeby to się rozwijało i dobrze byłoby popracować 

nad przekazem informacji o przedsięwzięciach do radnych, chociażby poprzez 

informację z Biura Rady, żeby radni takie informacje mogli przekazywać 

społeczeństwu. Stwierdził, że przekazywanie informacji poprzez Facebook jest formą 

dobrą, ale nie do końca wystarczającą, ponieważ nie wszyscy są na Facebooku, nie 
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wszyscy przeglądają strony każdego stowarzyszenia. Poprosił, aby popracować nad 

tym żeby informacje o tych wydarzenia były szerzej rozkolportowane.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę, że wejście na 

stronę główną Facebooka, po upływie 2 czy 3 minut przerzuca setki informacji, 

zwłaszcza jeżeli polubionych jest kilka stron, dlatego łatwo jest taką informację 

zgubić, nawet jak ona się pokazuje. Nie każdy też radny ma obowiązek uczestniczyć 

w tej społeczności, niektórzy świadomie nie zakładają sobie profilu na Facebooku. 

Zgodził się z propozycją dotyczącą przekazywania tego typu informacji do Biura 

Rady, które z kolei radnych będzie informować SMS-em. Wskazał, że już na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu podczas omawiana tego projektu uchwały sugerował, 

aby radni byli informowani o wydarzeniach, na które powiat przeznacza pieniądze i je 

finansuje. Stwierdził, że organizacyjnie jest to możliwe do rozwiązania.  

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu powiedział, że konkursy na realizację działań 

ogłasza Starostwo i podpisuje umowy na realizację zadań, które są finansowane  

i Powiatowa Rada też nie ma pełnej informacji o tym, że w danym tygodniu 

organizowany jest projekt przy wsparciu Starostwa. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że czegoś nie zrozumiał 

– Pan jako przewodniczący mówi, że nie wie, że jakieś wydarzenie organizowane 

jest pod logo tego stowarzyszenia. 

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu wskazał, że sugestia radnego dotyczyła 

organizacji zadań, które są finansowane przez powiat. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji wtrącił – przez Radę Działalności 

Pożytku Publicznego. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że one 

nie są finansowane przez Radę Działalności Pożytku Publicznego. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wyjaśnił, że radny Wojcieszak 

pytał o konkursy, które są organizowane przez powiat, nie przez Powiatową Radę 

Działalności Pożytku Publicznego. Powiedział, że wywołany przez niego problem 

dotyczy przepływu informacji. Zaproponował, aby Powiatowa Rada Działalności 

Pożytku Publicznego informację o eventach, które chce rozpropagować podawała do 

Biura Rady z prośbą o jej przekazanie radnym. 
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Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu powiedział, że to jest zrozumiałe, natomiast 

Powiatowa Rada nie ma informacji o terminach organizacji wydarzeń, które są 

finansowane przez powiat. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji zasugerował żeby to była 

informacja o każdym wydarzeniu, które organizuje Powiatowa Rada Działalności 

Pożytku Publicznego, a nie tylko o tych, które chce propagować. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że wtedy będzie 

można mieć pretensje do radnych, że nie uczestniczą bądź nie rozpropagowali 

danego wydarzenia. 

Pan Karol Tomczyk – Przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu odpowiedział, że nikt nie ma pretensji. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji 

podsumowując powiedział, że niezależnie od tego czy dotyczy to Rady Działalności 

Pożytku Publicznego czy też prac Starostwa Powiatowego, dobrze byłoby, aby takie 

informacje radni otrzymywali w sposób bardziej czytelny i żeby były one 

rozpowszechniane. Stwierdził, że będzie to zdecydowanie korzystniejsze dla 

wszystkich. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

temacie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji złożył życzenia wytrwałości. 

Powiedział, że wie jak to jest trudna i ciężka praca. Jest to praca społeczna, która  

w tym czasie też jest towarem deficytowym. 

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m nawiązując do wypowiedzi radnego Stępnia powiedział, że jego 

zdaniem to nie jest może towar deficytowy, co często mało jeszcze szanowany. 

Odnosząc się do tematu projektów powiedział, że już kilkakrotnie zwracano uwagę 

na to żeby informacje podmiotu przekazującego środki na realizację zadania 

publicznego były podkreślane, mocniej zaznaczane przez realizatorów projektów itd. 

Oświadczył, że jeżeli Rada Powiatu przyjmie Program współpracy, co się przełoży na 

budżetu powiatu, to będą organizacjom pozarządowym, które w konkursach uzyskają 

wsparcie finansowe na realizację swoich projektów, zwracać uwagę na te elementy, 

bo to jest oczywiste. Podkreślił, że w tej chwili realizowanych jest kilkadziesiąt 

projektów, w składanych wnioskach nie są określone precyzyjnie terminy 
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podejmowanych inicjatyw czy działań. Powiedział, że wydział zwróci się z większym 

naciskiem do realizatorów, będzie to doskonalone i wzmacniane. Dalej powiedział,  

że jego zdaniem w obszarze społecznym dzieje się dobrze i tylko można rozwijać  

te działania wzmacniające to co nazywa się aktywnymi organizacjami.   

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji powiedział, że 

nie chciałby kogoś szczególnie obciążać jeszcze dodatkową pracą, ale czasami 

wystarczy tylko sygnał, informacja, czego dotyczy dana sytuacja i link do strony.  

Pan Zenon Kołodziej – Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji w/m powiedział, że będą pracować nad tym jak skuteczniej przekazywać 

radnym informacje o wydarzeniach, eventach organizowanych przez podmioty 

niepubliczne, współuczestniczące w realizacji zadań współfinansowanych czy 

finansowanych ze środków budżetu powiatu wieluńskiego.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań, uwag poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Pkt 8 

Informacja o przygotowaniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji 

zimowej w sezonie 2022/2023. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała 

zaproszonych gości. Zapytała czy do przedłożonej informacji są pytania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji poruszył sprawę drogi nr 488, 

tj. 14 km dawnej „ósemki”, której nadano status drogi powiatowej i jej odśnieżania.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że droga 

nr 488 – odcinek 14 km od środy przeszła na powiat wieluński i PZD musi ją 

odśnieżać. 
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy droga ta będzie 

przekazana miastu, bo przecież nie spełnia ona kategorii drogi powiatowej. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że taki 

jest zamysł Zarządu Powiatu, sprawa będzie rozpatrywana.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dopytał, czy będzie zmieniana 

numeracja drogi.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że 

powinna być zmieniona, aczkolwiek na nadanie numeru, jak się orientował, czeka się 

około 2 lata. Dodał, że Zarząd Dróg Wojewódzkich przez okres 2 lat posługiwał się 

starą nazwą „siedemdziesiątki czwórki”.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji mając na uwadze zawarte  

w sprawozdaniu informacje wskazał, że PZD jest przygotowany do zimy. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedział, że PZD 

posiada 1200 ton mieszanki piasku z soli. Dodał, że mieszanka została zakupiona za 

kwotę 390 zł za tonę, w tej chwili cena soli kształtuje się na poziomie około 800 zł/t. 

Wyraził nadzieję, że zgromadzona mieszanka wystarczy przynajmniej na połowę 

sezonu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powrócił do tematu drogi nr 488. 

Powiedział, że z punktu widzenia samorządu powiatowego nie jest to korzystna 

decyzja i pewnie sprawdzi, kto w województwie głosował za takim rozwiązaniem, kto 

był inicjatorem tego pomysłu. Wskazał, że powiatowi brakuje pieniędzy na 356 km 

dróg powiatowych i dokłada się 14 km ważnej, strategicznej drogi. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę, że droga ta 

powinna być odśnieżana w drugiej kolejności. 

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu wyjaśnił, że w tym 

przypadku jest to pierwsza kolejność odśnieżania.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że nie chodzi  

o bieżące utrzymanie, chodzi również o inwestycje na tej drodze. Ta droga jest tak 

obciążona ruchem, że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad ma problemy 

z właściwym jej utrzymaniem. Stwierdził, że pewnie powiat będzie musiał odepchnąć 

tę sprawę, a odepchnięcie będzie się sprowadzało do przekazania drogi miastu, co 

wcale nie będzie wpływało na sytuację powiatu. Wskazał, że jeżeli miasto będzie 

miało tę drogę, to płacić będą podatnicy z terenu gminy Wieluń, nie budżet 

województwa łódzkiego. Powiedział, że trzeba pamiętać o tym, że z punktu powiatu 
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mieszkańców powiatu wieluńskiego, miasta Wielunia jest to bardzo niekorzystne. 

Stwierdził, że mieszkańcy powiatu wieluńskiego będą finansować decyzje Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi, a to oni powinni robić. Poprosił radnych, aby zdali sobie  

z tego sprawę.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania, uwagi. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie informację 

w przedmiotowej sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła informację o przygotowaniu Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu do akcji zimowej w sezonie 2022/2023. 

Pkt 9  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

do przedłożonego projektu uchwały zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Salę obrad opuścił radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje w 8-osobowym 

składzie.  

Pkt 10 

Informacja o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Następnie zapytała, kto jest za przyjęciem informacji  

o realizacji inwestycji powiatowych w 2022 r.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu przy  

7 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła informację o realizacji inwestycji 

powiatowych w 2022 r. (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny Sebastian 

Jasiński).  

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Wieluński porozumienia w sprawie 

przystąpienia do opracowania i wdrożenia Strategii rozwoju ponadlokalnego 

regionu ziemi wieluńskiej. 

 Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy do 

przedłożonego projektu uchwały w ww. sprawie są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zarządziła głosowanie.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Wieluński 

porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrożenia Strategii rozwoju 

ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej (głosowało 8 członków komisji; nieobecny 

radny Sebastian Jasiński).  

Na salę obrad wszedł radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje w składzie 

9-osobowym. 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu. Podała, że w dniu wczorajszym członkowie komisji zostali poinformowani  

o autopoprawce do przedłożonych wcześniej projektów uchwał w sprawie zmian  
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w budżecie powiatu oraz WPF. Następnie o zabranie głosu poprosiła Skarbnika 

Powiatu. 

Salę obrad opuścił radny Waldemar Borczyk. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu wraz z autopoprawką. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 8 członków 

komisji; nieobecny radny Waldemar Borczyk). 

Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

do projektu uchwały zarządziła głosowanie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2030 (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny 

Waldemar Borczyk). 
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Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego  

na lata 2023-2034.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

Skarbnikowi Powiatu. 

Salę obrad opuścił radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje w składzie  

7-osobowym.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji przerywając wypowiedź 

Skarbnikowi Powiatu zapytał, z jakimi gminami powiat podpisał umowy na realizację 

zadań inwestycyjnych w 2023. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że są to gminy, 

na terenie, których są inwestycje, czyli Pątnów, Konopnica, Osjaków, Ostrówek  

i Czarnożyły. Według podpisanych umów jest to kwota 588.644 zł.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy na dofinansowane  

z Rządowego Funduszu Polski Ład są również podpisane umowy.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że są to kwoty 

według promes zatwierdzonych zadań, a następnie przeszedł do dalszego 

omawiania projektu uchwały. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał Skarbnika Powiatu czy 

tworząc budżet wziął pod uwagę inflację rządową czy rzeczywistą. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił uwagę, że rządowej 

inflacji jeszcze nie ma, nie jest przyjęta. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że inflacja jest 

podawana co miesiąc. Zapytał, na jakim poziomie została przyjęta inflacja  

w projekcie budżetu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że 17%. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jeżeli dobrze 

pamięta jest to 6%. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wskazał, że ostatnie informacje 

mówią o 17%. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podał, że informacja o 17% jest 

podawana przez GUS, a nie przez rząd. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji wskazał, że różnica jest na 

poziomie jednego punktu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odpowiedział, że nie. Wskazał, że 

przy tworzeniu budżetu rząd przyjął poziom inflacji wysoce odbiegający od 

rzeczywistej inflacji. Powiedział, że rzeczywista inflacja jest na pewno wyższa niż ta, 

którą podaje GUS, bo GUS za miesiąc październik podaje 17,9%, a jak to wygląda 

widzi każdy kto robi jakiekolwiek zakupy. Zapytał czy kwota 6 mln zł, która jest 

planowana na pokrycie obligacji wystarczy, bo rozumie, że brakuje pieniędzy 

wynikających i ze wskaźników i z podpisanych umów do zabezpieczenia czy to 

udziału własnego czy wydatków bieżących. Zapytał czy są brane pod uwagę 

rzeczywiste koszty inflacji, która może mieć wpływ na działania, bo martwi się  

o budżet powiatu wieluńskiego. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powołał się na wytyczne 

Ministra Finansów dotyczące stosowania jednolitych wskaźników 

makroekonomicznych będących podstawą oszacowania skutków finansowych 

projektowanych ustaw; aktualizacja – października 2022. Podał, że dynamika cen 

towarów i usług konsumpcyjnych - średnioroczna w 2022 r. wynosi 113,5%, czyli 

zakładane 13%, 2023 r. – 109,8%, czyli 9,8%, 2024 r. – 104,8%, czyli 4,8%. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jest tylko kwestia 

czy na podstawie takich założeń został stworzony budżet państwa, na podstawie 

stworzonego budżetu państwa zostały przekazane wytyczne i na podstawie tych 

wytycznych został stworzony budżetu powiatu. Okazuje się, że brakuje 6 mln zł. 

Zapytał czy te 6 mln zł wystarczy. Powiedział, że może być taka sytuacja jak w tym 

roku, rząd wspaniałomyślnie rozdał pieniądze i powiat na tym bardzo mocno 

skorzystał, bo nie musiał zaciągać zobowiązań, które niewątpliwie miałyby 

konsekwencje również w latach następnych, bo przecież obligacje nie byłyby za 

darmo. Poprosił o wyjaśnienie.  
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Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu przywołał stwierdzenie: 

„Przywidywanie jest bardzo trudne, zwłaszcza jeżeli odnosi się do przyszłości”. 

Powiedział, że projektując budżet musi trzymać się pewnych ram, dochodów i więcej 

wydatków nie może być. Jednostki muszą trzymać się planu, który dostaną. Wskazał, 

że część budżetu jest zablokowana przez poręczenie, w momencie uwalniania 

poręczeń wydatki będą uzupełniane. Wyjaśnił, że deficyt został zaplanowany, dlatego 

żeby była możliwość wyemitowania obligacji. Powiedział, że nie ukrywa, że liczy też, 

że na przyszły rok zostanie nadwyżki, którą będzie można podzielić oraz liczy też na 

jakiekolwiek dodatkowe środki, które rzeczywiście w tym roku się pojawiły. Dalej 

powiedział, że liczy na pieniądze, na które został założony deficyt.    

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, jaka jest zaproponowana 

waloryzacja paragrafu 11 w budżetach jednostek. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że około 20%. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że można powiedzieć, 

że pracownicy dostaną 20% podwyżki. Poinformował, że zada to pytanie publicznie 

na sesji i będzie oczekiwał takiej odpowiedzi. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu dodał, że nie wszyscy, wskazał 

nauczycieli.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podał, że nauczyciele już się 

buntują, bo było powiedziane, że nie dostaną w ogóle żadnych podwyżek ponad to 

co jest poniżej inflacji. Zapytał, jakie podwyżki dostaną pracownicy Starostwa i innych 

jednostek, poza oświatą. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że do 20%, nie 

stać powiatu na więcej. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytała jaka będzie minimalna 

podwyżka.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że o podwyżkach 

decyduje Starosta, założenie jest 20%. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji stwierdził, że przy pomocy 

statystyki można udowodnić wszystko z wyjątkiem prawdy, 20% to jest 20% 

podwyżki funduszu płac, a nie podwyżki dla każdego pracownika. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że pyta  

o pracowników. Oświadczył, że występuje w interesie każdego szeregowego 
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pracownika. Zapytał ile pracownik otrzyma podwyżki w 2023 r. i otrzymał odpowiedź, 

że 20%. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że 20% zostanie 

powiększony fundusz płac, a to jest zasadnicza różnica między tym co otrzyma 

każdy pracownik.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że płace podaje 

się brutto. Podsumowując duskusję powiedział, że powinno wystarczyć 6 mln zł i dla 

pracowników jest przewidziana waloryzacja wynagrodzeń. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwracając się do Skarbnika 

Powiatu powiedział, że jeżeli było przyjęte 13%, a jest 18%, to różnica wynosi 5%; 

przy zakładanym naszym debecie 6 mln zł, 5% z 6 mln zł to jest 300 tys. zł. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił, aby nie manipulować  

i przeliczyć cały budżet, nie tylko kredyt. Powiedział, że trzeba wziąć różnicę 5% od 

kwoty 120 mln zł. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że jeżeli na paragrafie 

4210 w danej jednostce zaplanowany był zakup komputera, czy zakup materiałów, to 

nie znaczy, że w przyszłym roku musi być zakup tych samych komputerów, tych 

samych materiałów. Jednostka musi zmieścić się w swoim planie, co ma z tym 

wspólnego inflacja.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wytłumaczył, że odnosił się do 

inflacji w kontekście paragrafu 11, to są wynagrodzenia, nie mówił o zakupach 

materiałowych, bo może się tak zdarzyć, że materiały biurowe potanieją, ale życie dla 

mieszkańców jest coraz droższe. Podziękował za wyjaśnienia. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów w dyskusji przeszła do głosowania. Zapytała, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia WPF Powiatu Wieluńskiego 

na lata 2023-2034. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023 – 

2034 głosując: „za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos 

(głosowało 7 członków komisji; nieobecni: radny Waldemar Borczyk i radny 

Sebastian Jasiński). 
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Pkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

Skarbnikowi Powiatu 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023. Poinformował, że 

składając projektu budżetu do Biura Rady, wystosował do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w formie wiadomości e-mail zapytanie czy poręczenia kredytu 

powinny być ujęte w wydatkach, czy na poręczenia powinna być utworzona rezerwa 

budżetowa. Wyjaśnił, że jeżeli RIO odpowie, że powinna być utworzona rezerwa 

budżetowa, zostanie złożona stosowna autopoprawka, tzn. nie będzie wydatków 

zwykłych na poręczeniach, tylko stworzona rezerwa. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie będzie można 

jej ruszyć. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że będzie 

można. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wtrącił: ale w swoim czasie. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że w przypadku 

rezerw będzie tak samo jak do tej pory, teraz możemy uruchomiać 1/12 poręczeń. 

Dodał, że zmiana jednego przepisu spowodowała wielki dylemat w RIO. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy w związku ze 

zmianami dotyczącymi dotacji z PFRON na WTZ będą zmiany w wydatkach.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że jeżeli będzie 

jakakolwiek różnica, stosowne zmiany na pewno zostaną naniesione.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. 

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wieluńskiego na rok 2023 głosując: „za” – 6 głosów, 

„przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 1 głos (głosowało 7 członków komisji; 

nieobecni: radny Waldemar Borczyk i radny Sebastian Jasiński). 
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Pkt 16 

Opracowanie planu pracy Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu na rok 2023. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że członkowie komisji projekt planu pracy na rok 2023 otrzymali wraz  

z zawiadomieniem o posiedzeniu. Zapytała czy do przedłożonego projektu planu 

pracy są uwagi, pozycje zmian. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie plan 

pracy komisji na rok 2023. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami za przyjęła plan pracy komisji na rok 2023 (głosowało  

7 członków komisji; nieobecni: radny Waldemar Borczyk i radny Sebastian Jasiński). 

Pkt 17  

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Henrykowi Wojcieszakowi. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji przypomniał, że trwa 

organizowana przez Fundację „Dla Zdrowia” - fundację na rzecz rozwoju SP ZOZ  

w ramach akcji „Pomocna dłoń dla seniora i osób niepełnosprawnych” 

bożonarodzeniowa zbiórka żywności. Wskazał, że magazyn żywności znajduje się  

w Zespole Szkół nr 1. Podał, że można również udzielić pomocy pieniężnej na 

wskazany numer konta. Dodał, że informacja na ten temat znajduje się na dysku  

w zakładce SESJA.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do następnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 18 

Zamknięcie LVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła LVIII posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki 

Rady Powiatu w Wieluniu dziękując radnym za obecność. 

 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla        Agnieszka Wasińska  

 

 

 

 

 

 


